
Donderdag 21 december

Betreft: Afvalstoffenheffing Haarlemmermeer;

Geachte college,

De FVD-fractie wil graag weten hoe de gemeente Haarlemmermeer kijkt naar onevenredige
wijze waarop de afvalstoffenheffing wordt toegepast.

- Waarom heeft de gemeente Haarlemmermeer ervoor gekozen om geen
tariefdifferentiatie toe te passen voor een- of meerpersoonshuishoudens en in plaats
daarvan tarieven te baseren op het gebruik van boven- of ondergrondse
(rol)containers?

- Wat zijn de beweegredenen achter het besluit om geen onderscheid te maken tussen
een- of meerpersoonshuishoudens bij de vaststelling van de afvalstoffenheffing
tarieven?

- Indien de gemeente zou besluiten om wel onderscheid te maken tussen een- of
meerpersoonshuishoudens, welke financiële consequenties zouden hieruit
voortvloeien voor de begroting van de gemeente?

- Is het college zich bewust van het feit dat veel andere gemeenten in de omgeving
wel tariefdifferentiatie toepassen op basis van huishoudgrootte bij hun
afvalstoffenheffing? Zoals in het geval van Haarlem, Amsterdam, Hillegom,
Amstelveen, etc.

- Hoe kijkt het college naar het afvalbeleid van andere gemeenten die
tariefdifferentiatie toepassen?

- Is de gemeente Haarlemmermeer actief bezig met het voortdurend ontwikkelen van
het afvalbeleid? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke concrete stappen onderneemt de
gemeente?

Met vriendelijke groet,

Brigitte Antolini
Fractievoorzitter
FVD Haarlemmermeer




